

7. Referat af mødet d. 29-11-2018. BESLUTNINGSREFERAT

Mødet afholdes som et videoopkaldsmøde i teams. Til stede er vi alle 8: Anine, Anja, Christine, Hanne Jesper, Mårten, Sarah og Søren

Punkter:

- 1) *Godkendelse af referat og valg af referent:* sidste referat godkendes og Christine er referent.
- 2) *Formanden beretter kort om "siden sidst",*
 - a) *henvendelser til BiD*
 - i) Christine informerer kort om Essaykonkurrence: Årets emne er "Gene editing". Det er European Society for Human Genetics, som udarbejder opgaveformulering og vurderer essays'ene og der er en store præmier på spil. Vi tager det med i foreningens nyhedsbrev til medlemmer/hjemmeside og sætter en tovholder på .
 - ii) Vi har fået en henvendelse vedr. samarbejdesamarbejde med AU. Tanken er at Open science under AU, faciliterer udarbejdelse af nogle nye undervisningsforløb, som tager afsæt i aktuel forskning, og som er direkte koblet sammen med industrien, i samarbejde med os - lærere. Vi sætter en tovholder på.
 - iii) interview af Implement på vegne af UVM, om virtuelle lab.simulationer, Christine har i interviewet lagt vægt på at simulationslaboratorier er en god ide, men at nogle udbydere er meget dyre, at der mangler flere udbydere, at Virtuelle simulationslabs er oplagt at arbejde med. Christine har understreget at simulationslabs. ikke bør substituere vådt lab.arbejde, men evt. kan bruges som optakt eller afrunding,
 - iv) samarbejde med DTU - Vi har fået Mårten en henvendelse vi har fået fra DTU med henblik på at lave noget undervisningsmateriale til biotek.undervisere. Vi har en tovholder på herom, og der lægges op til at udviklingen af materialet sker i samarbejde med BiD.
 - v) info: vi har fået en henvendelse fra en frivillig. det tager vi op når det er relevant.
 - b) Fagligt forum arrangeret af UVM, Christine deltog.
 - c) Så fik vi det "lille skriv" på hjemmesiden, om bestyrelsen.
- 3) *Kort opsamling fra grupperne/ enkeltpersoner ift. aftaler på sidste møde jftr dagsorden*
- 4) *Hjemmesiden drøftes.*
 - a) *Fane med biotek.nyheder, hvor vi linker til science-nyheder lidt bredt, men i særdeleshed indenfor biotek.:* En god ide, men ikke det der står først for.
 - b) *Vi skal have lavet foreningens nyhedsbrev (BiD nyt?), der i først omgang måske blot kommer til at ligge på hjemmesiden, men siden sendes ud til medlemmerne:Tovholder sættes på .*
 - c) *Hovedansvarlig for at tjekke mailen:* 2 personer tjekker mailen ugentligt.
 - d) *Lægge beslutningsreferater op på hjemmesiden.* Tovholder er sat på.
 - e) *Øvelser.* Vi ønsker os en særskilt fane til hjemmesiden der hedder "øvelser". Flere tovholdere er sat på.

- 1) *Medlemskartotek*. Tovholder står for medlemskartotek.
- 2) *Facebook. nogen der skriver lidt på delectral....?* En tovholder skriver lidt når det er relevant
- 3) *Næste møde og mødeformen hertil*, vi aftalte endnu et møde i teams, næste gang torsdag d. 7/2. kl. 19-21

- 4) *uddeling af diverse opgaver*, er allerede aftalt i punkterne ovenfor.
- 5) evt.

For referat, Christine, Roskilde d. 22/1